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Acadian Day
August 15, 2006

Nova Scotia has a rich and unique heritage;

the Acadians were the first permanent settlers in Nova Scotia from France;
and

the Acadians have contributed greatly to the economic, social and cultural
development of Nova Scotia; and

in 2004 the Acadians celebrated the 400th anniversary of their arrival in
North America;,

the 15th of August has been celebrated by the Acadians as their national
holiday since 1881,

the Parliament of Canada has designated the 15th of August as National
Acadian Day; and

the Province of Nova Scotia has designated the 15th of August as the
Provincial Acadian Day;

THEREFORE, BE IT RESOLVED, that |, Mayor Peter J. Kelly, on behalf of Halifax Regional
Council, do hereby proclaim August 15" 2006, as ACADIAN DAY in the Halifax Regional

Municipality.

Dated at Halifax, Nova Scotia A
this 8" day of August, 2006 | [BRHHLYG o




Féte des Acadiens et Acadiennes
15 aofit 2006

ATTENDU
que la Nouvelle-Ecosse a un patrimoine riche et unique;

que les Acadiens et les Acadiennes ont &té les premiers colons de France 2
s'établir en permanence en Nouvelle-Ecosse; et

que les Acadiens et les Acadiennes ont grandement contribué au développement
sconomique, social et culturel de la Nouvelle-Ecosse; et

que les Acadiens et Acadiennes ont célébré, en 2004, le 400e anniversaire de
leur arrivée en Amérique du Nord;

que, depuis 1881, les Acadiens et les Acadiennes célébrent le 15 aoGt comme
leur féte nationale;

que le Parlement du Canada a déclaré le 15 aoGt : Journée de la féte nationale
des Acadiens et Acadiennes; et

que la province de la Nouvelle-Ecosse a déclaré le 15 aolt: Féte provinciale des
Acadiens ef Acadiennes;

A CES CAUSES je, maire Peter J. Kelly, au nom du Conseil municipal régional de Halifax,
proclame le 15 aolt comme FETE DES ACADIENS ET ACADIENNES dans la municipalité
Régional de Halifax.

Daté a Halifax, Nouvelle-Ecosse
Le 8 ao(t 2006

Peter J. Kelly
Maire



